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Abstract (en)
Drilling devices in the form of percussive piercers or rotative piercers are known, by means of which boreholes, in particular in gas concrete, are
produced. <??>To prevent the percussive drilling piercer from getting jammed in the borehole during its return stroke and nevertheless to obtain
maximum holding values in gas concrete, a drilling device with a percussive drilling piercer (1), a driving bush (2) connected thereto, and a ram (3) is
proposed, on which a drill receptacle (3a) is arranged. <IMAGE>

Abstract (de)
Es sind Bohrvorrichtungen in Form von Schlagdornen oder Drehdornen bekannt, mittels deren Bohrlöcher, insbesondere in Gasbeton, erstellt
werden. Um Verklemmungen des Bohr-Schlagdornes im Bohrloch bei dessen Rückführung zu vermeiden und trotzdem in Gasbeton maximale
Haltewerte zu erzielen, wird eine Bohrvorrichtung mit einem Bohr-Schlagdorn (1), einer mit diesem verbundenen Mitnehmerbuchse (2) sowie einem
Stössel (3) vorgeschlagen, an dem eine Bohreraufnahme (3a) angeordnet ist.
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